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Protokół z Zebrania KInO ZG PTTK # 42/2025 

Rodzaj Robocze 

Data  12.03.2025 

Godzina rozpoczęcia 21:00 

Godzina zakończenia  22:39 

Miejsce Online (platforma Discord) 

Prowadzący Agnieszka Ćmiel-Gruca 

Protokołujący Dariusz Walczyna 

Lista obecności 

(6/7) 

KInO ZG: Agnieszka Ćmiel-Gruca, Dobromir Kabuła, Justyna Kuźba, Bartłomiej Mazan, 

Dariusz Walczyna, Jacek Wieszaczewski 

 

1. Przewodnicząca KInO ZG PTTK rozpoczęła kolejne zebranie w 2025 r. i powitała uczestników. 

2. Planowany porządek obrad:   

• Zatwierdzenie notatki/protokołu z 05.03 

• Budżet - zwrotka od organizatorów czy są zainteresowani dofinansowaniem i decyzja jak rozdzielić [BM] 

• Odznaka OInO - regulamin - status prac w ZG [AC] 

• Książeczki OInO - porównanie ofert miejsc wydruku oraz wyniki poszukiwań dystrybucji [DW] 

• Archiwum InO - status tematu przestrzeni dyskowej, postęp prac [DW] 

• "Lampion" - drugie czytanie, wprowadzanie poprawek i dyskusja nad zapisami - przygotowanie do 
przekazania klubowi STOWARZYSZE do oceny, czy na takiej zasadzie chcieliby przekazać pod skrzydła 
komisji [JW] 

• Zasłużony dla rozwoju InO - ewentualne uwagi środowiska do opublikowanej wersji  
(https://docs.google.com/document/d/1ryi5lwjEutKWz1gDOsSSCnnzgL5yND103EJgsv5mPgw/) [JW] 

• Dyskusja o Pucharach, czy ujednolicać, na jakich zasadach [AC] 

• Sprawy bieżące 

3. Zaprezentowana została notatka. Poprzez głosowanie, większością głosów przyjęto protokół #41/2025 

ze spotkania w dniu 5.03.2025 - Głosowanie # 1/42/2025 

4. Budżet Komisji (imprezy programowe) – organizatorzy imprez mistrzowskich oraz Zlotu wyrazili zainteresowanie 

podziałem środków. Komisja zdecydowała o równym podziale środków pomiędzy organizatorów imprez 

mistrzowskich w roku 2025 oraz orgnizatora Zlotu. Kierownik Kursu PInO – pozostaje przy środkach własnych. 

5. Książeczki InO: drukarnie ksiązeczek – nie było kontaktu z Tomkiem Gronauem [DW]. 

6. Archiwum InO – omówienie statusu: uruchomienie serwera, kontakt z HelpDeskiem i oprogramowanie. [DW] 

7. Konkurs na okładkę InO – zakończyło się głosowanie na FB. Najlepszym okazał się projekt Justyny i Komisja 

postanowila przyjąć ten projekt do dalszego procedowania. 

8. Zasłużony dla rozwoju InO – brak odzewu ze strony środowiska. 

9. Odznaka Lampion. Proponuje się uspójnienie zapisów regulaminu Lampiona do zapisów Odznaki InO – poprzez 

zastosowanie już ustalonych zasad. 

10. Sprawy bieżące. 

10.1. Matryce blach: [DW] skontaktuje się z Wojtkiem Drozdą w celu pozyskania danych dot. wymiarów 

(danych) odznak InO i wektoryzuje odznaki InO. 

10.2. Memoriał dla Andrzeja Przychodzenia – opracowanie czeka na zebranie materiałów przez [DW] 

10.3. Tramwaj 85 do zamieszczenia na stronie oraz pismo do SG (odświeżenie statusów). 

11. Dyskusja nad wnioskami z Konferencji: 

11.1. 4.3. rozważenie ponownego rozdzielenia klasyfikacji pucharowej na kategorie TU i TS. Większość 

opowiedziała się przeciw rozdzieleniu pucharów. Głosowanie # 2/42/2025 

11.2. 4.5. rozważenie modyfikacji zasad Pucharu Polski 

11.2.1. zaliczanie wyników z każdej imprezy ogólnopolskiej Głosowanie # 3/42/2025 

https://docs.google.com/document/d/1ryi5lwjEutKWz1gDOsSSCnnzgL5yND103EJgsv5mPgw/
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11.2.2. wprowadzenie punktacji proporcjonalnej). Głosowanie # 4/42/2025 

Dyskusja stosowania punktacji proporcjonalnej, która może odzwierciedlać różnice na danej imprezie pomiędzy 

poszczególnymi zespołami/startującymi. Zaprezentowano przykłady punktacji w pucharach regionalnych 

(TMWiM, Pomorze). 

12. Prezentacja sprawozdania rocznego Komisji InO ZG PTTK – omówienie syntetyczne aktualnej wersji sprawozdania. 

13. Planowany termin kolejnego zebrania: 2025-03-19. 

 

------------------------------------- koniec protokołu -------------------------------- 

Głosowania podczas obrad 

Głosowanie # 1/42/2025 

Czy jesteś za zatwierdzeniem notatki z 5.03? 

 

4 za/ 0 przeciw/ 1 wstrzymujący się 

• Agnieszka Ćmiel-Gruca – głos za (T) 

• Dobromir Kabuła – głos za (t) 

• Justyna Kuźba – głos za (T) 

• Dariusz Walczyna – głos za (T) 

• Jacek Wieszaczewski – głos wstrzymujący (w)  

Zatwierdzono protokół #41/2025 
 

Głosowanie # 2/42/2025 

Rozważenie ponownego rozdzielenia klasyfikacji pucharowej na 

kategorie TU i TS; (lub TU i TZ). 

Czy jesteś za/przeciw? 

 

1 za/ 3 przeciw/ 2 wstrzymujące się 

• Agnieszka Ćmiel-Gruca – głos na nie (N - przeciw) 

• Dobromir Kabuła – głos na nie (przeciw) 

• Justyna Kuźba – głos za (za) 

• Bartłomiej Mazan – głos na nie (N) 

• Dariusz Walczyna – głos wstrzymujący (w) 

• Jacek Wieszaczewski – głos wstrzymujący (w)  

 

Odrzucono wniosek o ponowne rozdzielenie kategorii 

w klasyfikacji PP. 
 

Głosowanie # 3/42/2025 

Rozważenie modyfikacji zasad Pucharu Polski - zaliczanie wyników z 

każdej imprezy ogólnopolskiej 

1) tak, z wyłączeniem OTTInO [1] 

2) tak, także z OTTInO [2] 

3) nie [3] 

 

0 za [2)] / 5 za [3) nie] / 1 głos za [1) tak, z wyłączeniem OTTInO] 

• Agnieszka Ćmiel-Gruca – głos na [3] (nie) 

• Dobromir Kabuła – głos na [3] (nie) 

• Justyna Kuźba – głos na [3] (nie) 

• Bartłomiej Mazan – głos na [3] (nie) 

• Dariusz Walczyna – głos na [1] (tak, bez OTTInO) 

• Jacek Wieszaczewski – głos na [3] (nie) 

Odrzucono zaliczanie wyników z każdej imprezy ogólnopolskiej.  
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Głosowanie # 4/42/2025 

Rozważenie modyfikacji zasad Pucharu Polski - wprowadzenie 

punktacji proporcjonalnej. 

 

3 za/ 0 przeciw/ 1 wstrzymujący się 

• Agnieszka Ćmiel-Gruca – głos wstrzymujący (w) 

• Dobromir Kabuła – głos na nie (n) 

• Justyna Kuźba – głos na nie (n) 

• Bartłomiej Mazan – głos na nie (n) 

• Dariusz Walczyna – głos za (T) 

• Jacek Wieszaczewski – głos na nie (n) 

 

Wniosek wprowadzenia punktacji proporcjonalnej został 

odrzucony. 

 

 

Lista obecności na zebraniu #42/2025 (zrzut). 

 

 

 


